
Junta 8/11/2022
Viena 20,30h

Núra del Pozo, Yasseli Piedra, Raquel Rios, Marc Castellví, Esther Carbonell, Laia 
Vidal, Bernat Tiana, Anna Pagès, Ruben Medina i Estela de la Cruz.

Consell escolar
EL pla de menjador no es va aprobar al darrer consell escolar perquè la direcció no 
està conforme amb els ratios de monitors que hi ha. L’empresa està en tràmit de 
donar tota la informació que calgui i mirar de millorar la situació. les comissions 
mixtes han deixat d’existir per decisió de la direcció del centre.

Comissió extraescolars
Hi ha algunes famílies apuntades a extraescolars pendents de pagar la quota AFA. 
Se’ls demana que es posin al dia i la majoria ho fan. Però hi ha algunes famílies que 
no han pagat ni la quota AFA ni la mensualitat de l’activitat. A aquestes famílies se’ls 
ha de reclamar per part de l’empresa que fa l’activitat que es posin al dia de tot.
Cal preparar per l’assemblea el text per votar si l’any que ve es podrà cobrar una 
quota per socis i una de més elevda per no socis.
L’AFA assumirà només aquest curs el 50% del cost per infant per participar a una 
lliga escolar de futbol/bàsquet. Es faran equipacions pels infants perquè ara mateix 
no n’hi ha i ho pagaran les famílies.

Teatre
Les famílies van proposar buscar un teatre per fer els pastorets ja que al gimnàs ni 
se sent ni es veu bé la funció.
Finalment, per un tema de places, s’ha decidit fer a l’auditori de Caixa Sabadell com 
es fa per fi de curs i es cobrarà entrada de 3€ amb un límit de 6 entrades per actor/
actriu. Es farà arribar un formulari a les famílies per comprar les entrades on se’ls 
farà enviar el justificant de pagament de les mateixes.

Comissió menjador
Es vota el color de les cortines del menjador:
Color blanc 5 vots
Color negre 5 vots (com que el vot de la presidenta en cas d’empat val epr dos, 
guanya el negre).

Comissó comunicació
S’afegirà Facebook a les XXSS de l’AFA. Es vol preparar un vídeo per animar a les 
famílies a participar de l’AFA que es vol projectar el dia de l’assemblea general.

Comissió diversitat
No es té cap notícia sobre els llibres de diversitat que s’havien de fer arribar a 
l’escola. Es preguntarà a direcció.
El Ruben i la Estela, pares d’un infant, participen de la reunió i ens demanen més 
inclusió a les extraescolars.

Comissió econòmica
ELs monitors de teatre ténen per primer cop contractes fixes discontinuus d’acord 
amb  la llei.



La gestoría té totes les dades per fer el tancament de l’any de cara a l’assemblea. 
Cada comissió ha de demanar un pressupost per al curs.
Les famílies de 6è demanen col.laboració de l’AFA per la loteria. Acordem per 
majoria que si volen ajuda de l’AFA han d’haver satisfet la quota de socis, ara mateix 
la majoria no és així. 

Comissió pedagògica
Es vol tirar endavant el “mercadillo” de joguines i llibres per recollir diners per la 
Marató de TV3. Cal saber la data de la festa de Nadal per decidir els detalls de 
dates i localització de la paradeta. La recollida seria entre el 28 novembre i el 2 de 
desembre. La presidenta es compromet a parlar amb la Neus per aclarir les dates.

Reunió de mobilitat
L’ajuntament ens ha proposat una reunió amb els tècnics de mobiitat per al proper 
dia 22 de novembre a les 9,30 h. Com a representants de l’AFA hi assistiran el Marc 
Castellví i l’Esther Carbonell. La resta no hi podran assistir per motius laborals. Cal 
preparar la reunió.

Assemblea general 2022
La data triada serà el 19 de desembre a les 20,30 h amb servei d’acollida (avís 
previ) només per a socis. Farem arribar un formulari amb si/no acollida i nom nen/a.

Acabem a les 23,30h.


